
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Sülysáp Nagyközség Képviselő-testületének 2009. november 23. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme. 
Jelen vannak:   Horinka László polgármester, Cseri Péter, Lukács István, 
Kecser István, Dr. Papp Ágostonné, Katus Norbert, Farkas Gáborné, Csanádi 
Gábor, Farkas Ferenc, Lányi György, Kiss Tamás, Szücsi Csaba képviselők.  
Tanácskozási joggal: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző, Seprősné Cseri Ágota, a 
pénzügyi csoport vezetője, 
Meghívottak közül megjelentek: Kecser György, a Szent István Általános 
Iskola igazgatója, Bihari János r.alezredes, Dr. Rehák Attila ügyvéd,  
Lakosság részéről megjelent: Süliné Kovács Erzsébet, 
Jegyzőkönyvvezető: Kissné Geringer Márta igazgatási csoportvezető. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülés határozatképes, jelen van 11 fő képviselő.  
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javasolom Kecser István települési képviselőt.  

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási 
szavazati aránnyal Kecser István települési képviselőt 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztották. 

Horinka László polgármester: A telefonokat kérem kikapcsolni, vagy némítani. 
A kiküldött meghívő szerint 25 napirendi pontunk van, ezt egy kicsit 
módosítjuk. Elsőként a mai napirendről kell szavaznunk. Van-e valakinek ezzel 
kapcsolatosan kérdése vagy kiegészítése? 
25. napirendben tárgyalnánk a Bursa-támogatásokat, ez határidős, az egyebeken 
belül dönteni kell, hogy milyen módon bíráljuk el a jegyzői állásra jelentkezők 
pályázatait. Mindenkit behívunk, vagy alkalmazunk egy szűrőt? Egyéb javaslat? 
Kiosztottam egy meghívót és egyet pedig felolvasok (olvassa), ez a Szegedi atya 
meghívója egy szent misére, a polgármesternek és a képviselő-testületnek. Ezen 
a szent misén fogom átadni a díszpolgári kitüntetést. Biztosan szép lesz, gyertek 
el. 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
napirendi pontok tárgyalását fogadták el: 
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Az ülés napirendje: 
 1./ Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 

megtárgyalása és elfogadása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

2./ Az ÁROP projekt kapcsán készült eljárásrendi felülvizsgálat 
megtárgyalása és határozati javaslatok jóváhagyása 

  Előadó:  Horinka László polgármester 
 

3./ Beszámoló az Önkormányzat és intézményei 2009. 3/4 éves 
gazdálkodásáról. 

 - Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 2/2009. (II.12.) rendelet 
módosítása 

       Előadó:  Horinka László polgármester 
    

4./  Az Önkormányzat és intézményei 2010. évi költségvetési 
koncepciójának  elfogadása. 

       Előadó Horinka László polgármester 
     
 
           5./  2010. évre vonatkozóan a helyi adók felülvizsgálata    
  felülvizsgálata. 

     - építményadó 
        - telek adó                   

     - iparűzési adó             
    Előadó: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző 
    
6./  2010. évre az ivóvízdíj meghatározása  

                 Előadó: Horinka László polgármester 
 

7./  Az önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti díjának felülvizsgálata. 
Előadó: Horinka László polgármester 
 

8./   Helyi autóbusz közlekedés 2010. évi díjának meghatározása 
  Előadó: Horinka László polgármester 

        
          9./  Étkezési térítési díjak  megállapítása.  
  Előadó: Horinka László polgármester     
   

10./ Wass Albert Művelődési Központ szolgáltatási díjainak felülvizsgálata. 
  Előadó: Horinka László polgármester 

              
11./  Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár szolgáltatási 

díjainak felülvizsgálata 
  Előadó: Horinka László polgármester 
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          12./  Településőr pályázat benyújtásáról döntés 
Előadó: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző 
.  

          13./ Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkájáról beszámoló 
  Előadó: Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
 
          14./ Egészségügyi és Szociális Bizottság munkájáról beszámoló 
  Előadó: Dr. Papp Ágostonné, az eü. és szoc. bizottság elnöke 
 

15./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság munkájáról 
beszámoló 

  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke     
 
          16./ Közvilágítási lámpák felszerelése 
  Előadó: Horinka László polgármester   
 

  17./ DESIGN Bt. tervezési ajánlata 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
  18 ./ Besnyői dűlő rendbetétele 
  Előadó: Horinka László polgármester 

 
19./ Monor Város Önkormányzat Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 

támogatási kérelme  
 Előadó: Horinka László polgármester 
  
20./ Csanádi Árpád Általános Iskola Középiskola és Pedagógiai Intézet 

Fiúcsapata kérelme  
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

21./ Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. évi 
munkatervének módosítása 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 

22../ A Képviselő-testület 2010. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

23./ Választható béren kívüli javadalmazási rendszer 2010. 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
  24./ Évvégi jutalmazási keret meghatározása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
  25./ Egyebek 
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 1./ NAPIRENDI PONT: 

Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
megtárgyalása és elfogadása 
Horinka László polgármester: Még több bizottság sem tudta tárgyalni, ezért 
most csak befogadnánk és a decemberi ülésen tárgyalnánk. Mindenki megkapta, 
elolvashatta. Észrevétele van –e valakinek? 
Lányi György: 16 §: Valamikor benne volt, hogy a díszpolgárokat is 
meghívjuk, ha lehet ezt vegyétek bele, ez egy gesztus feléjük, úgy sem jönnek 
el, de biztosan jól esne nekik. 
Horinka László polgármester: A díszpolgári rendelet rendelkezik arról, hogy 
meg kell hívni a díszpolgárokat. A módosítási javaslatok a TFKB részéről is 
megfogalmazásra kerültek, több bizottság még nem tárgyalta, Gyuritól ezt a 
javaslatot befogadtuk. 
Katus Norbert: 3. § előtt van egy cím, de nem találtam az önkormányzat 
lapjára vonatkozó részt az anyagban. 
Horinka László polgármester: Az önkormányzatnak nincs hivatalos lapja, azt 
a Faluszolga adja ki, csak a cím maradt benne, azt kell majd kihúzni. 
Határozati javaslat: A rendelet tervezetet a képviselő testület befogadta, de a 
decemberi ülésen tárgyalja, van lehetőség arra, hogy a módosításokat 
belevegyük. Felteszi szavazásra a határozati javaslat elfogadását. 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

213/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az ÁROP-2007-3-A-1/A pályázat kapcsán készült melléklet szerinti Szervezeti 
és Működési Szabályzat rendelet-tervezetet befogadja. A részletes vitára a 
Képviselő-testület 2009. decemberi ülésén kerül sor. 
 
Határidő: 2009. december 16. Felelős: Horinka László polgármester 
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2./ NAPIRENDI PONT: 

Az ÁROP projekt kapcsán készült eljárásrendi 
felülvizsgálat megtárgyalása és határozati javaslatok 
jóváhagyása 
Horinka László polgármester: Ez is egy szép napirend és hasonló javaslatom 
van a részletes vitára. A decemberi testületi ülést javaslom, ennek az anyagnak a 
megtárgyalására. 
Ebben benne vannak a határozati javaslatok. Most nem a végén lévő 
határozatokat fogadjuk el, hanem az SZMSZ-hez hasonlóan befogadjuk és 
decemberben tárgyaljuk. Felteszi szavazásra a határozati javaslat elfogadását.  
 

A Képviselő-testület tagjai 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 
214/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

76/2008. (III.17.) számú önkormányzati határozatával elfogadott 

Településfejlesztési stratégiával kapcsolatban az ÁROP-2007-3-A-1./A pályázat 

kapcsán készült melléklet szerinti Javaslattétel alapján az alábbi döntést hozza: 

A Képviselő-testület 2010. évben felülvizsgálja a Településfejlesztési stratégiát, 

melynek kapcsán kitér a helyzetértékelésre, az abban foglalt adatok 

aktualizálására és a változások okainak elemzésére, valamint a megfogalmazott 

célok, programok megvalósulásának kiértékelésére, az eltérések okainak 

feltárására. A felülvizsgálat során új célok is megfogalmazásra kerülhetnek. 

 

Határidő: 2010. augusztus 31.  Felelős: Polgármester, Bizottsági elnökök 

 

3./ NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló az Önkormányzat és intézményei 2009. 3/4 
éves gazdálkodásáról. 

- 2/2009. (II.12.) sz. rendelet módosítása
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Horinka László polgármester: A bizottság elfogadásra javasolja, egy dologra 
azonban ki kell térnünk. a Szent István Általános Iskola bér előirányzata és a 
teljesítése nagyon közel van egymáshoz, 96 százalékon áll, az összes költség 
pedig 87 százalékon. 
A Szent István Általános Iskola igazgatója jelezte, hogy valami nincs rendben, 
ekkor elkezdtünk egy vizsgálatot, a végén az derült ki, hogy az órakeret, amit a 
feladat finanszírozási rendszerben biztosítottunk, az kiosztásra került, de 
tartalmaz több olyan kedvezményt is, amit nem lett volna szabad kiosztani. Félre 
értés volt az intézmény és a Bodor úr között és nagyjából 31 óra lett kétszer 
kiosztva, ez okozta a túllépést, ez már tavaly is így volt. Emiatt van a 
költségvetési túllépés. A Pénzügyi Bizottság és az Oktatási Bizottság is 
foglalkozott vele, javaslom, hogy fogadjuk el azzal a megkötéssel, hogy az 
intézményvezető, azokat az órákat, illetve szakköröket megszünteti, amelyeket 
lehet, hogy csökkentse a túllépést. Ha mindent megszüntetne, akkor sem tudna 
30 órát csökkenteni, ezért a fenntartói kiegészítésből kell pótolnunk a hiányt. 
Minimálisan 9 órát kell a keretükhöz hozzátenni, olyan módosításokat is 
eszközölt volna a Gyuri, amely nem szerencsés, így az oktatási bizottság 
javasolta, hogy 16 óra fenntartói kiegészítést hagyjon jóvá a testület. Ez a múltra 
már nem gyakorol hatást, de a jövőre nézve látjuk a zárszámadásnál, hogy mi 
volt ennek a költség túllépésnek az oka. Beruházásokat fejlesztéseket nem tehet 
az intézmény, a többi részén a költségvetésnek nem láttunk túllépést. 

Kiss Tamás: Minden évben téma a gépjármű és az iparűzési adó, a beszámoló 
említi, hogy a nehéz helyzetben van mindenki, ez az adóhatóságot nem érdekli. 
Ha a kiadási bevételi oldalt nézzük, akkor az önkormányzat lényegesen túllépte 
a költségvetést. 
A Szent István Általános Iskola esetére visszatérve: a tantárgyfelosztását valaki 
elfogadta, ennek szeptemberben ki kellett volna derülni. A két 
intézményvezetője egyeztethetett volna, hogy a tantárgyfelosztást miként kell 
elkészíteni. 

Kecser György igazgató: A jegyzőnek mindent benyújtottunk, ő ellenőrizte, de 
a belső arányokkal nem foglalkozik. Az elmaradt segítséget a Bodor úrtól 
vártam volna, neki is elküldtük. A táblázat összesítésre került oszloponként és 
soronként is, a végén van egy ellenőrző szám. Mióta a feladatfinanszírozást 
bevezettük a 3. tantárgyfelosztását küldtük el a Bodor úrnak és egy hangot sem 
szólt, nem jelezte, hogy olyan időt is kiosztottunk, amit nem lett volna szabad. A 
jegyzőt nem hibáztatom, de a Bodor úrnak észre kellett volna venni, és szólnia 
kellett volna. Ez a 31 óra benne van a feladatfinanszírozási keretben, de a nekem 
csoportfinanszírozást kell az oktatási törvény szerint megoldani. A 31-ből van, 
ami megáll és van, ami nem. Jó lett volna, ha a Bodor úr segít. Január 1. óta 
senkinek egy fillér tanulókíséretet sem fizettünk. 
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Kiss Tamás: Ez elvileg egy feladatfinanszírozást jelent, ha órakeretben csúszott 
el, akkor neked ez túlórában jelentkezett. Közben ezt látni kellett volna az első 
félév után. 

Horinka László polgármester: Az első félév után jelentkezet, de ez mindig így 
van, hiszen nyáron javul az arány, ezt a Gyuri is így gondolta, de szeptemberben 
ez még mindig így volt. Nem azonnal találtuk meg a hibát, eltelt néhány hét, 
mire rájöttünk, hogy hol a hiba. Mindenkinek a saját álláspontja volt egyértelmű, 
abszolút félreértés okozta a problémát. Lehet a Bodor urat hibáztatni, vagy a 
jegyzőasszonyt, nincsenek itt, nem tudják megvédeni magukat. 

Tavaly is ezzel a rendszerrel működött, még sem vettük észre a hibát, kellett, 
hogy jelentkezzen túlfizetés, de valószínűleg olyan kicsi volt, hogy nem tűnt fel. 

Kecser István: Az Oktatási Bizottság 16 órát mégis szükségesnek tartott, egy 
kis intézmény nem tudja a keretből kihozni a szükséges óraszámot, látszik, hogy 
szükséges a fenntartói kiegészítésből támogatni. Látható, hogy Szent István 
iskolának kisebb a mozgástere. 

Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző: A jegyző a nem önkormányzati fenntartású 
intézményeknél látja el a törvényességi ellenőrzést, az önkormányzati 
fenntartású intézményeknél nem a jegyző feladata ellátni a törvényességi 
ellenőrzést, hanem a fenntartónak. 

Farkas Gáborné: Az intézményvezetőket meg kell kérdezni. Azóta, hogy a 
Bodor urat nagyon megfizetjük a tanácsaiért, attól kezdve ki is vettük az 
intézményvezetők kezéből a döntési jogokat, nem nevezném szerencsétlen 
félreértésnek. Szerintem nagyon is felelős a Bodor úr  

Cseri Péter: Javaslom, hogy a Bodor úrnak a szerződését nézzük meg, mi 
kérhető rajta számon. 

Lukács István: Nézzük meg és szüntessük meg. Pont azokat a feladatokat nem 
látja el, amire megbíztuk. Augusztus 24-én a szemébe mondtam, hogy nem 
látszik, hogy felkészült a tanévindításra. Az óraszámokat lehet így is érteni, meg 
úgy is. Én a Bodor úr hibájának tartom. Lehet, hogy azért gondolom így, mert 
nem szavaztam meg annak idején? 

Horinka László polgármester: A bizottsági ülésen azt mondtad, hogy a 
feladatfinanszírozást, mint elvet megtartanád, ez rövid időn belül nagyon el tud 
szaladni. 

Lukács István: A Bodor mindenkinek jól jött, ő kimondta, amit mi nem 
szívesen mondtunk ki. Most már mindenki elfogadta. Oda kell figyelni a 
költségvetésre. 
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Farkas Gáborné: Még egy apróság: A Bodor úr elfelejtette a 
sportszertámogatást megigényelni. 

Horinka László polgármester: Azt a normatívát nem neki kell igényelni, már 
leigényeltük és fel is fogja használni minden intézmény. A következő ülésre 
behozzuk a Bodor úr szerződését. Nézzük meg. Más megválaszolatlan kérdés? 

Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: A betervezett gépjármű 
adó nagy százalékban megvalósult, vannak azonban fejlesztések, amiket meg 
kellett finanszírozni, minden bizonnyal decemberben már nem lesz útépítés. A 
lekötések kamatai később jönnek be, ezeket az éves beszámolóban láthatják 
majd. Nagyon sok részletfizetésünk van, nagyon sokan visszaadták a 
vállalakozásukat, mindenki ki lett értesítve, ez után jön a végrehajtási stádium 

Horinka László polgármester: Látványosan megszaporodtak a részletfizetési 
megállapodások, olyanok jelentkeztek, akik évek óta nem fizettek, most mégis 
jelezték, hogy december 31-ig fizetni fognak. 

Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Az 5 éven túli 
tartozásokat is átvizsgáljuk, és kérjük a testületet, hogy az elévüléshez járuljon 
hozzá. 

Horinka László polgármester: Ha jól tudom november 30. ennek a határideje, 
gyorsan cselekedni kell. 

Kiss Tamás: Az iparűzési adót nem az önkormányzat szedi a jövő évtől, a 
kintlévőségekkel mi lesz? 

Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: A kintlévőségek és a 
márciusi befizetések is ide jönnek. Az APEH 2010-es évtől veszi át a 
befizetéseket. 

Horinka László polgármester: Amennyiben nincs több észrevétel, 
hozzászólás, akkor szavazzunk a határozati javaslatról. Felteszi szavazásra a 
határozati javaslat elfogadását.  

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 
215/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ elfogadja a 2009. III. negyedévi  gazdálkodásról szóló beszámolót.  
2./ felkéri a Polgármestert  a szükséges intézkedések megtételére.  
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Határidő: azonnal        Felelős: Horinka László        
                        polgármester 

Horinka László polgármester: Felteszi szavazásra a rendelet elfogadását.  

- 2009. évi költségvetési rendelet módosítása:

A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
módosításról döntöttek: 

 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat  

 9/2009.(XI.23.) rendelete 
A 2009. évi Költségvetésének módosításáról. 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról szóló többször 
módosított 1992. évi XXXVIII. Törvény, valamint a Magyar Köztársaság 2009. 
évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény alapján a 2009. évi 
költségvetésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi rendeletet alkotja  
 

 
1.§ 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat a 2009. évi költségvetését  
 
                                       Eredeti előirányzat  
                          Bevétel: 1.655.533 e Ft –melyből 807.022 e Ft előző évi 
pénzmaradvány 
                          Kiadás : 1.655.533 e Ft 
 
                                       Módosított előirányzat 
                           Bevétel: 1.746.378 e Ft. 
                           Kiadás : 1.746.378 e Ft.  
  

2.§ 
 
 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba, de 2009. január 1-től kell alkalmazni.   
 
 
Sülysáp, 2009. november 19. 
 
Dr.Illés Zsuzsanna       Horinka László 
     mb.jegyző        polgármester 
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Záradék:  
E rendelet kihirdetésre került 2009. november 23-án. 
 
Sülysáp, 2009. november 23.     
        Dr. Illés Zsuzsanna  
         mb.jegyző   

Horinka László polgármester: A Szent István Általános Iskola kapcsán a 16 
óra fenntartói kiegészítést a Bodorral elszámoltatjuk:  

Kiss Tamás: Kérdezem a jegyzőt,  hogy ezt megteheti-e? 

Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Az Oktatási Bizottság ezt tárgyalta, mi volt a 
véleményük? 

Lukács István: Az Oktatási Törvény szerint nem, de ha nincs pénz, akkor meg 
kell tenni. A Gyuri már olyan módosításokat is végrehajtott, amitől fel álla szőr 
a hátamon, ezt a kompromisszumot azért javaslom, mert a nehéz helyzetben ezt 
meg kell lépni. 

A Tamásnak igaza van, de ha nincs pénz, akkor nem tehetünk mást. Sajnálom, 
hogy nekem ezt támogatnom kell, de a jövőnk érdekében teszem. 

Horinka László polgármester: A feladatfinanszírozási keret 16 órával 
megemeljük: 

A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 10 igen szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 
216/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy határoz, hogy a Szent István Általános Iskola feladatfinanszírozással 
kiszámított órakeretét (247 óra/hét) a fenntartó 16 órával kiegészíti 2009. 
december 1. napjától kezdődően. 
2./ Felkéri a Polgármestert  a szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: 2009.december 01.      Felelős: Horinka László polgármester 
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4./ NAPIRENDI PONT:
Az Önkormányzat és intézményei 2010. évi költségvetési 
koncepciójának elfogadása 
 
Horinka László polgármester:  Röviden összefoglalva a leírtakat azt 
mondhatom, hogy nehéz év elé nézünk, és elsődleges, hogy a folyamatos 
működést biztosítsuk, emellett a már megnyert és esetlegesen megnyerhető 
pályázatokból az adott fejlesztéseket elvégezzük.  
A dátumokat három helyen szükséges átjavítani.  
A véleményem az, hogy a költségvetési koncepció törvény szerint kötelező, el 
kell készíteni, túl nagy jelentőséget nem látok ebben, mert ilyenkor még az 
országos költségvetésnek a részletei sem ismertek. Kérem a T. Képviselő-
testületet, hogy az apróbb javításokkal fogadja el a határozati javaslatot. 
 
Lányi György: Távlatokban szeretnék kérdezni a határozati javaslatban 
szereplő g./ és h./ pontokkal kapcsolatban. Az ipari terület kialakításával 
kapcsolatban kérdezem, hogy a Polgármester Úr tudna-e tájékoztatást adni, mert 
én úgy gondolom, mivel erre nincs pénzünk, úgyis a kötvényből lesz 
megfinanszírozva. A g./ pontban szerepel a vasútállomás rendbetétele a MÁV-
val közösen, majd az üzemeltetés átvétele. A sülysápi vasútállomás nemcsak a 
sülysápiaké, ezt talán célszerű lenne közösen finanszírozni a másik három 
településsel.. Figyelmetekbe ajánlom, hogy ezt három település használja. Ha 
egyáltalán átvesszük, akkor javasolom, hogy meg kell próbálni tárgyalni ebben 
az ügyben. 
 
Horinka László polgármester : Az ipari terület kialakításával kapcsolatban a 
TRT módosítása és a szabályozási terv elkészítése folyamatban van, ezt 
tárgyaltuk is. Ebben szerepelt ennek a területnek a szabályozási terv elkészítése 
is. Tervek vannak, de elfogadásról még nem beszélhetünk. Miután 2010 
tavaszára várható a szakhatósági egyeztetéseken való túljutás, ezért utána 
gondolom, hogy lesz ennek az ideje, amikor ténylegesen a terület feltárásának 
nekifoghatunk a szabályozási tervnek megfelelően. Én úgy képzelem, hogy egy 
ütemben kellene ezt kialakítani, viszont elképzelhető, hogy bizonyos 
szempontok miatt nem így lesz. Lehet kettő, akár három ütem is. Én azon 
vagyok, hogy a szabályozási terv elkészítése az elsődleges.  
Vasútállomással kapcsolatban nem szeretnék bántóan fogalmazni, de ez nem 
érdekli a szomszédokat. Ha úgy gondoljátok, elmehetek tárgyalni ez ügyben. Ha 
hoz a testület ilyen határozatot, elmegyek és tárgyalok, de nem látom nagy 
értelmét. A szándék valóban az, hogy kulturáltabb helyet próbáljunk meg 
létrehozni, a P+R parkolóval ez el is kezdődik. Nemcsak rajtunk, hanem a 
MÁV-on is áll a vásár, kérdés, hogy meg lehet-e a feltételekben állapodni. 
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Erősen feltételesen kezelem ezt a célkitűzést magam is. Ez Gyömrőn nagyon jól 
működik, nem biztos, hogy ez nálunk is menni fog. Megvizsgálni talán érdemes. 
 
Nem került kiosztásra Lányi képviselő úr a levele a Templom templom alatt 
történettel kapcsolatban. Az elmúlt időszakban adott be egy újabb levelet. Nem 
érzem, hogy itt az ideje a tárgyalásnak. Ez majd a költségvetés tárgyalásánál 
lehet aktuális. 
 
Lányi György: Én nem is gondoltam a mostani tárgyalásra, majd csak a 
költségvetéssel kapcsolatban szeretném, ha ez is napirendre kerülne. 
 
Horinka László polgármester: felteszi szavazásra a koncepció elfogadását.  
  
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem  szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

217/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ Az Államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi XXXVIII. 
Törvény előírásainak megfelelően elkészítette és elfogadja Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának 2010. évi költségvetési koncepcióját. A koncepció 
kidolgozása során figyelembe vette: 
 

a.) a Kormány által kiadott és az önkormányzatokra is vonatkozó tervezési 
irányelveket, 

b.) a Sülysápi Önkormányzat gazdálkodását alapvetően meghatározó 
folyamatokat, 

c.) az egyes ágazatok szakmai követelményeinek pénzügyi kihatását, 
d.) a 2010. évi költségvetési törvény tervezetét, 
e.) az Önkormányzat és intézményei 2009. évi időarányos gazdálkodási 

tapasztalatát, 
a várható éves bevételi, kiadási tervszámokat. 

 
Az alábbi felújítási, beruházási célokat fogalmazza meg 2010. évre:  
  

a.) Az elnyert pályázatnak megfelelően a bölcsőde megépítése, 
használatba vétele. 

b.) Magdolna út szélesítése, felújítása az elnyert pályázatnak megfelelően. 
c.) Temetők környékének rendezése, járdák, parkolók kialakítása. 
d.) Szennyvízcsatorna és tisztítómű megépítése. 
e.) KRESZ park befejezése, esetleg bővítése a Balassi B. utcában. 
f.) Sikeres pályázat esetén a településközpont (benne a piac) kialakítása  
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g.) Vasút állomás rendbetétele MÁV-val közösen, majd az üzemeltetés 
átvétele 

h.) Ipari terület kialakítása 
 
2./ felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 
 
Határidő: azonnal  Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
5./ NAPIRENDI PONT: 
2010. évre vonatkozóan a helyi adók felülvizsgálata 
- építményadó 
- telekadó 
- iparűzési adó 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: A Tisztelt Képviselő-testület tagjai megkapták 
az előterjesztést. A helyi adókról az 1990. évi C. törvény rendelkezik, e törvény 
keretei között alkothatják meg rendeletüket, melyet 2006-ban meg is tettek.  
Az építményadó jelenleg m2/ 50.- Ft, a törvény 900 Ft /m2 legmagasabb felső 
határt határoz meg. A pénzügyi bizottság javaslata 4 igennel az, hogy maradjon 
az 50.- Ft-os ár 2010 évben. 
 
Az önkormányzati rendelet 11.§ (1) bek úgy rendelkezik, hogy aki a 
szemétszállítási díjat megfizeti azt kedvezmény illeti meg, de mivel az ÖKOVÍZ 
Kft. végzi a szállítást, itt a Hivatal nem tudja ezt ellenőrizni, én azt írtam, hogy 
javasoljuk a hatályon kívül helyezést, de a bizottság 3 igennel és 1 nemmel azt 
javasolta, hogy akinek a megelőző adóév lejártáig nincs tartozása vízdíjra, az 
kapjon 50 %-os építményadó kedvezményt. 
 
A telekadó vonatkozásában a jelenlegi rendelet szerint 10.- Ft/m2, a törvény a 
legmagasabb összegét 200.-Ft/m2-ben állapítja meg. A bizottság 4 igennel 
javasolta hatályában fenntartani ezt az összeget. 
Iparűzési adó tekintetében az adóalap 1,7 %, ez max 2 % lehet, a bizottság 3 
igen, 1 nemmel javasolta az 1,7 adóalap %-ot helyben hagyni, illetve a helyi 
rendelet 9. § (2) bekezdése, amit meghatároz, a törvény nem ismeri az egyéb 
tevékenység kifejezést, ezért javasolom a rendeletet módosítani a törvényi 
előírásoknak megfelelően.  
Javasolom a rendelet elfogadását az előterjesztésnek megfelelően, egyrészt egy 
határozati javaslat, hogy a telekadó építményadó mértéke, illetve az állandó 
jelleggel végzett iparűzési adó mértéke nem változik, és a rendelet módosítását a 
jogszabálynak megfelelően. A 11. § /1/ bekezdését nem helyezi hatályon kívül 
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megmarad, de a vízdíj tartozása ne legyen az adott személynek előző év 
december 31-ig.  
Az iparűzési adó jövőre átkerül az APEH-hez, visszaosztják majd, azt de hogy 
ez hogyan történik, ezt még pontosan nem tudjuk.  
 
Kiss Tamás: Iparűzési adóval kapcsolatban én nem értek egyet azzal, hogy 
akinek vízdíj tartozása van, ne legyen kedvezménye.  Itt egyedülálló, idősekről 
van szó, a kettőt összevonni nem tartom célszerűnek.  
Az iparűzési adóval kapcsolatban sokan visszaadták az ipart, érdemes 
elgondolkodni, mivel nem tudjuk, hogy jövőre visszaosztásra kerül vagy sem, 
esetleg lecsökkenteni 1,5 %-ra. 
 
Horinka László polgármester : A pénzügyi bizottságnak van egy módosító 
javaslata.  
 
Süliné Kovács Erzsébet: Nálunk a dűlőben nincs víz, akkor kedvezményt sem 
kapunk? 
 
Horinka László polgármester : Én úgy gondolom, hogy beletartozik az is, 
akinek nincs bekötve. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Szerintem elég egyértelmű. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna: Akkor ezt írjuk bele, hogy ha nincs bekötve, akkor is jár a 
kedvezmény. 
 
Horinka László polgármester : Én olyanról beszélek, akinél lehetne, csak 
éppen nem köttette be. 
 
Lukács István :  Azt javasolom, hogy ne vegyük bele, mert ez ösztönző lehet. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző. Akinek nincs bekötve a víz, az nem kapja a 
kedvezményt. 
 
Horinka László polgármester : Akkor ez hátrányos megkülönböztetés lenne. 
 
Kecser István: Én úgy gondolom, hogy az a lényeg, hogy ne legyen tartozása. 
 
Csanádi Gábor: Ha nincs tartozása, ez kiterjed mindenkire. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Nehogy már arra biztassuk az embereket, hogy 
vízdíjból nem kell tartozás, de másból lehet.  
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Dr. Illés Zsuzsanna  mb. jegyző: Én azt tartom jónak, ha felsoroljuk, hogy 
miből ne legyen tartozása. 
 
Farkas Gáborné: Javasolom, hogy az kerüljön beírásra, hogy ha valakinek az 
Önkormányzat és a Faluszolga Kft. felé nincs tartozása, az kapjon kedvezményt. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Ez azért nem jó, mert a Faluszolga Kft. szed 
más díjakat is. 
 
Csanádi Gábor: Szerintem ezt így nem is szabályozhatjuk, azért nem mert a 
teljes általunk feltárt köztartozásban arról volt szó, hogy azokat a közüzemi 
díjakat, és helyi adókat vesszük bele, ami az önkormányzathoz tartozik, most 
már arról beszélünk, hogy egy kalap alá veszünk mindent.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Ez pedig azért nem jó, mert akkor itt vannak 
pld. az étkezési térítési díjak stb.  
 
Horinka László polgármester: Ne csak a telekadó, de az építményadó is 
kerüljön be. 
 
Dr. Rehák Attila ügyvéd: Az iparűzési adónál nincs baj. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Tehát akkor kerüljön be a gépjármű-, telekadó 
és vízdíj tartozása, ha nincs és ebbe tartoznak a pótlékok és az építményadó és 
magánszemélyre vonatkozik, ez nagyon fontos.  
 
Kiss Tamás: Cégnek is lehet építménye. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző:  Most magánszemélyről van szó. 
 
Horinka László polgármester: felteszi szavazásra a határozati javaslat 
elfogadását.  
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

218/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ 2010. évre vonatkozóan felülvizsgálta a községben lévő helyi adókat és 2010. 
évben változatlanul hagyja a telekadó, építményadó mértékét és az állandó 
jelleggel végzett iparűzési adó mértékét.  
2../ Felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.  
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Határidő: 2010. január 1.   Felelős: Dr.Illés Zsuzsanna        
                     mb. jegyző 
 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Most akkor dönteni kell a rendelet-
módosításról is. 
 
Horinka László polgármester: felteszi szavazásra a rendelet 9.§(2) 
bekezdésének elfogadását. 
  
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal elfogadták a 
javaslatot.  
 
Horinka László polgármester: együtt a javasolt módosításokkal az 50%-os 
építményadó kedvezménnyel, felteszi szavazásra az egész rendelet elfogadását. 
 
A Képviselő-testület 10 igen, 1 nem szavazattal fogadta el a rendeletet. 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 

10/2009(XI.23.) rendelete  
Az önkormányzat illetékességi területén alkalmazott helyi 

adókról szóló  
25/2006(XII.18.) rendelet módosításáról. 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény (továbbiakban:Ötv.)16. § (1) 
bekezdésében, valamint a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvény 1.§-ában 
kapott felhatalmazás  alapján a következő rendeletet alkotja. 
 
      1. § 
 
A rendelet 9.§ (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:   
„9.§ (2) Az adó mértéke ideiglenes jelleggel végzett iparűzési tevékenység 
esetén, az 1990. évi C. törvény 37. § (2) bekezdésének a., pontja szerinti 
tevékenység-végzés után naptári naponként 1.000,-Ft, a 37. § (2) bekezdésének 
b., és c., pontja szerinti tevékenység-végzés után naptári naponként 5.000,-Ft.” 
 
                                                    2. § 
 
A rendelet 11.§(1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:   
„ 11.§(1) Azon építményadó fizetésére kötelezett magánszemélyt, akinek a 
megelőző adóévig gépjárműadó, telekadó, vízdíj, építményadó tartozása és 
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késedelmi pótlék tartozása nincs, az adóévre 50%-os építményadó kedvezmény 
illeti meg.” 
     
                                                    3. § 
 
(1) A rendelet 10.§(3) bekezdésének 8./ pontját hatályon kívül helyezi.  
(2) E rendelet 2010. január 1-én lép hatályba.  
 
 
Sülysáp, 2009. november 23.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna                                                             Horinka László 
mb. jegyző                                                                           polgármester 
 
Záradék: 
 
A rendelet kihirdetésre került 2009. november 23-án. 
 
Sülysáp, 2009. november  23. 
        Dr. Illés Zsuzsanna 
            mb. jegyző 
 
6./ NAPIRENDI PONT: 
2010. évre ivóvízdíj meghatározása 
 
Horinka László polgármester: Az elkészített előterjesztéshez tartozik egy 
melléklet is. Minden évben kaptunk egy tájékoztatást az Ivóvíz-szolgáltató 
szövetségétől, akik 4,5 %-os emelést javasolnak, a pénzügyi bizottság ülésén 
pedig 4,2 %-os emelés fogalmazódott meg. Lakossági 172, + ÁFA a közületi 
212 + ÁFÁ-ra nőne és a készletéti díj változatlan maradna. 7 Ft emelést javasol 
a bizottság. Miután 4 igenes teljes támogatással volt a javaslat, én ezt tenném fel 
szavazásra, amennyiben nincs más javaslat.  
 
A Képviselő-testület tagjai 8 igen, 2 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az 
alábbi rendelet megalkotásáról döntöttek: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
11/2009.(XI.23.) rendelete 

A vezetékes ivóvíz szolgáltatás díjának meghatározásáról. 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16.§(1) bekezdésében, 
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valamint az árak megállapításáról szóló 1990. évi LXXXVII. törvény 7.§. (1) 
bekezdésében, az 1. számú melléklete 3. táblázatában kapott felhatalmazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. § 
Az önkormányzat tulajdonában lévő víziközműből szolgáltatott ivóvíz 
igénybevételéért a szolgáltatást igénybevevő szolgáltatási díjat köteles fizetni.  

 
2. § 

 
A díj összege lakossági vízdíj esetén:   172,-Ft  + ÁFA  
A közületi díj mértéke:      212.- Ft + ÁFA  
A készenléti díj mértéke:     200.-Ft + ÁFA  

 
     3. § 

(1) A vezetékes ívóvíz díját az üzemeltető, a Faluszolga Kft. (Sülysáp, Szent I. 
tér 1.)közli és szedi be.  
(2) A díjfizetési hátralékosokkal szembeni eljárás kezdeményezése a Faluszolga 
Kft feladata a Polgármesteri Hivatal felé.         

     3. § 
 

(1) E rendelet 2010. január 1-én lép hatályba.  
(2) A rendelet hatályba lépésével egyidejűleg Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzat 5/2005.(II.23.) és 16/2008.(XI.17.) rendelete hatályát veszti.  
  
Sülysáp, 2009. november 23. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna      Horinka László 
    mb. jegyző        polgármester 
 
Záradék:  
E rendelet kihirdetésre került 2009. november 23-án. 
 
Sülysáp, 2009. november 23. 
      
         Dr. Illés Zsuzsanna  
          mb.jegyző   
 
7./ NAPIRENDI PONT: 
Az önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti díjának 
felülvizsgálata 
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Horinka László polgármester : A pénzügyi bizottság elnökét kérdezem, hogy 
ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban mi volt a bizottság javaslata? 
 
Csanádi Gábor: A bizottság javaslata, hogy hagyjuk változatlanul. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 
219/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy határoz, hogy az önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti díját 2010. 
évben nem módosítja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal     Felelős: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző 
  
8./ NAPIRENDI PONT: 
Helyi autóbusz közlekedés 2010. évi díjának 
meghatározása 
 
Horinka László polgármester: Már augusztusban jelezte a Kft. hogy 
szeretnének a viteldíjakon változtatni, a bérleteket nem kívánják emelni, viszont 
minél inkább a bérletes utasok kerüljenek többségbe, ezért egy 50 %-os 
jegyáremelést javasoltak és kértek elfogadni, ez  van az előterjesztésben. 
 
Farkas Ferenc: A többség úgyis bérletes. 
 
Horinka László polgármester : Nem emlékszem pontosan már a VOLÁN 
jegyárára, de úgy tudom, hogy már az akkor is magasabb volt. A pénzügyi 
bizottság is javasolta az áremelés elfogadását. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen egyhangú szavazati aránnyal elfogadták a 
rendeletet.   
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
12/2009(XI.23.) rendelete  

A helyi menetrend szerinti közforgalmú buszközlekedés 
hatósági árformába tartozó viteldíjainak legmagasabb 
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hatósági árként való megállapításáról és azok 
alkalmazásai feltételeiről  szóló   

19/2008(XI.25.) rendelet módosításáról. 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény (továbbiakban:Ötv.)16. § (1) 
bekezdésében, és az árak megállapításáról szóló 1990. évi LXXXVII. törvény 
7.§-ban foglalt felhatalmazás alapján  a következő rendeletet alkotja. 
 
      1. § 
 
A rendelet 1. számú melléklet a.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
„a.) menetjegy ára 150,-Ft”  
 
                                                 2. § 
 
E rendelet 2010. január 1-én lép hatályba.  
 
Sülysáp, 2009. november 23.  
 
   Dr. Illés Zsuzsanna                                                           Horinka László 
       mb. jegyző                                                                      polgármester 
 
Záradék: 
 
A rendelet kihirdetésre került 2009. november 23-án. 
 
Sülysáp, 2009. november 23. 
        Dr. Illés Zsuzsanna 
          mb. jegyző 
 
 
9./ NAPIRENDI PONT: 
Étkezési térítési díjak megállapítása  
 
Horinka László polgármester : Ez most így látszik, hogy 4 %-ot kellene 
emelni, a pénzügyi bizottság is támogatta.  
 
Kiss Tamás : Szerintem még érdemes lenne ezzel várni. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Évente kétszer lehet a térítési díjakat 
felülvizsgálni, módosítani. 
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Lukács István : Jól emlékszem-e, hogy a Bodor Úr azt mondta 2009. tavaszán, 
hogy jelentős tartalék van a térítési díjakban, és ezért nem javasol emelést, most 
viszont 20 % emelés van. 
 
Horinka László polgármester : A 20 %-os emeléssel a konyha bevétele és 
kiadása egyensúlyba kerülne. A gyerekekre csak a nyersanyag norma terhelhető. 
Az Konyha Vezetője nagyon takarékosan gazdálkodik.  
Én javasolom az elfogadást, amennyiben szükséges még visszatérhetünk erre 
egy későbbi időpontban. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal az alábbi 
rendeletet fogadták el.  

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 

13 /2009.(XI.23.) rendelet 
a nyersanyagnormáról és étkezési díjakról. 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Törvény 16.§ (1) bekezdésében, 
valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. Törvény 29.§ (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi 
rendeletet alkotja. 

1.§ 
Nyersanyag alap norma: 

Tízórai: 20 % 65,- Ft (Áfa alól mentes) 
Ebéd: 65 % 208,- Ft 
Uzsonna: 15% 49,- Ft 

2.§ 
(1) Az egyes nevelési-oktatási intézményekben a térítési díjak a (2) bekezdés 
szerint kerülnek megállapításra. 
(2) A 3 X étkező óvodás korú gyermek térítési díja: 
 Tízórai: 63,- Ft  + Áfa 
 Ebéd: 206,- Ft  + Áfa 
 Uzsonna: 45,- Ft  + Áfa 
 Összesen: 317,- Ft  + Áfa x fő x étkezési nap 

(3) A 3 x étkező iskolás korú, napközis gyermek térítési díja: 
 325,- Ft + Áfa x fő x étkezési nap 



 22

(4) Az ékező gyermek térítési díja: 
 208,- Ft + Áfa x fő x étkezési nap (ebéd) 
 63,- Ft + Áfa x fő x étkezési nap (tízórai) 
(5) A vendégebéd térítési díja 551,- Ft + Áfa x fő x étkezési nap. 
(6) Az alkalmazotti térítés mértéke 325,- Ft + Áfa x fő x étkezési nap. 

3. § 

(1) E rendelet 2010. január 1.-től lép hatályba. 
(2) A rendelet hatályba lépésével egyidejűleg Sülysáp Nagyközség 

Önkormányzat 1/2008. (I.21.) rendelete hatályát veszti. 

 

Sülysáp, 2009. november 19. 

 Dr. Illés Zsuzsanna Horinka László 
 mb. jegyző polgármester 

Záradék: 
E rendelet kihirdetésre került 2009. november 23-án. 

Sülysáp, 2009. november 23. 

 Dr. Illés Zsuzsanna 
 mb jegyző 
 
10./ NAPIRENDI PONT: 
Wass Albert Művelődési Központ szolgáltatási díjainak 
felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester: Ilyen díjak még nem kerültek megállapítása az 
intézmény vezetője megadta, hogy milyen díjakat szokott alkalmazni, ez 
szerepel az előterjesztés mellékletében.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: A pénzügyi bizottságnak az volt a javaslata, 
hogy a testület ne állapítsa meg ezeket a díjakat, hanem kerüljön a Polgármester 
hatáskörébe. Ez úgy lehet, ha rendeletet fogad el erről a Képviselő-testület. 
Felmerült az is a pénzügyi bizottság ülésén, hogy ilyen nem lehet, hogy valaki 
partneri kapcsolatra hivatkozással kap kedvezményeket, a kedvezményeknek 
mindenkire vonatkoznia kell, egyforma feltételekkel. Javasolták, hogy a 
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decemberi ülésre készítsek el egy rendelettervezetet, amivel a Testület a 
Polgármester hatáskörébe ruházza át a díjak összegének a megállapítását. Ez a 
közművelődési rendelet módosítása lenne. 
Ha ezt javasolják most, akkor ilyen irányú döntést kell hozni, és nem állapítják 
most meg a díjakat. 
 
Horinka László polgármester: A Művelődési Központ Igazgatójának utolsó 
mondatait szeretném kihangsúlyozni. A kulturális jelleget hangsúlyozom ki, ha 
egy programnak kulturális értéke van, akkor akár ingyen is odaadná a termet. 
Ebben teljesen igaza van, de ezt rendelettel nem lehet szabályozni. Sajnos nem 
lehet átruházni a Művelődési Ház vezetőjére, mert nem önállóan gazdálkodó.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: A kedvezményekre figyelni kell, mindenkit 
egyenlő esélyben kell részesíteni.  
 
Kiss Tamás: Miért nem lehet alaprendeletként elfogadni?  
Horinka László polgármester: Mert, ha rendelet, az mindenkire egységesen 
alkalmazandó. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző:  Ha a testület dönt, akkor elég határozatban 
ezeket megállapítani, decemberre pedig behozzuk a rendeletet arról, hogy a 
polgármesterre kerül átruházásra a díj megállapítás joga.  
Kéri elfogadnia a határozatot, hogy a Testület úgy dönt, hogy a Polgármester 
hatáskörébe kívánja átruházni a Művelődési Központban alkalmazandó bérleti 
díjakat, ezért a rendeletet a következő testületi ülésre elő kell készíteni. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

220/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ úgy határoz, hogy a Wass Albert Művelődési Központban alkalmazandó 
bérleti díjakat a Polgármester hatáskörébe kívánja átruházni, és ezért a 
decemberi testületi ülésre a hatáskör átruházásról a közművelődési rendelet 
módosításának előkészítésére kéri fel a Jegyzőt. 
 
Határidő: 2009. december 16.   Felelős: Dr. Illés Zsuzsanna 
           mb. jegyző 
 
 
11./ NAPIRENDI PONT: 
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Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 
szolgáltatási díjainak felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester : Itt is hasonló a helyzet, mint az előző esetben. 
Ez sem volt eddig szabályozva. 
A díjakat láthatjuk az iskola is közölte velünk, a javaslat arról szól, hogy a 
mellékletben megtalálható díjakat állapítsa meg a Testület, a fénymásolás díját 
módosítsa. Az OMSB is tárgyalta az előterjesztést.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Semmi emelést nem javasoltunk, kivéve a 
fénymásolást.  
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke : Ahol nincs az áfa 
érték feltüntetve, ott az áfával értendő.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Tárgyi adómentes, kivéve ami áfás.  
 
Kecser: István, a TFKB elnöke: Erre törvény kötelez, hogy amikor egyösszegű 
ár van feltüntetve, abban már benne van az adó. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Az előterjesztés utolsó lapján a tagiskola 
aulája szerepel, és legyen kihúzva a tagiskola és csak aula maradjon. 
 
Csanádi Gábor : Én úgy gondolom, hogy ez egységesen a település összes 
intézményére vonatkozik.  
 
Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója: Szeretném 
megkérdezni, hogy mely alkalmak azok, amikor ez érvényes és kötelező, mert a 
mi aulánkba olyan szervezetek jönnek össze, akiktől nem szívesen kérünk 
bérleti díjat. Van-e szabadságom abban, hogy eldönthessem hogy ki az, akit 
beengedek vagy a Polgármester Úr dönt erről? 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző : A pártokra vonatkozóan külön jogszabály 
van, ők a piaci árat kötelesek fizetni, ezt tőlük kérni is kell. Az, hogy például 
egy önkormányzati rendezvény vagy van más alkalom van, az más, mert a 
lakosokat tájékoztatják.  
 
Kecser György igazgató Az ÖKOVÍZ Kft. kiállítást szeretne rendezni, ez 
alapján akkor ez jó drága lesz nekik. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Én úgy gondolom, hogy nem kell ilyen 
mereven felfogni, ez önkormányzati dolog. Ez egy közfeladat ellátása. Ehhez 
kapcsolódik a lakosság tájékoztatása. 
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Cseri Péter alpolgármester: Ettől eltérni az intézményvezető javaslatára a 
polgármester jóváhagyásával lehet, ezt fogalmazzuk bele a határozatba.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Itt belső ellenőrzés is van, pénzek is 
mozognak, ezzel el kell számolni, egységesen meg kell határozni a bérleti 
díjakat, de természetesen vannak kivételek.  
 
Horinka László polgármester : felteszi szavazásra a bizottság javaslatának 
megfelelően a határozat elfogadását.  
 
A Képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

221/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a településen működő könyvtárakban fizetendő szolgáltatások 
díjait.  
2010. január 1-től a  fénymásolás díját, A/4: 15,-Ft;-ban, A/3: 30,- Ft -ban 
állapítja meg, a többi díjat változatlanul hagyja. 
2./ A szolgáltatás díjai e határozat mellékletét képezi.  
3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
  
Határidő: 2010. január 1.   Felelős: Horinka László       
                     polgármester 
 

Melléklet: 
 
Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 
 
Térítéses szolgáltatások díja a Nagyközségi Könyvtárban 
2010.január 1-től 
 
 
 

 
BEIRATKOZÁSI DÍJ 
 

500 Ft/év 

 
KEDVEZMÉNYEK 
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14 éven felüli 
tanulók / érvényes diákigazolvánnyal  
rendelkezők / 
 

250 Ft/év 
 

 
 
Pedagógusok. 
Önkormányzat dolgozói. 
Nyugdíjasok. 
Könyvtárosok. 
 

 
 
 
INGYENES 
 

KÉSEDELMI DÍJAK  

Könyvenként                           
 / türelmi idő:4 nap / 

5 Ft/nap + postaköltség- a postán 
feladott értesítők költsége. 

 
könyvtárközi kölcsönzésben kért 
dokumentum  
 

100 Ft/dok./nap 

kézikönyv, folyóirat, hangzó,elektronikus 
dokumentum 20 Ft/nap + postaköltség 

INTERNETHASZNÁLAT 
 
 
 

200 Ft/óra 

FÉNYMÁSOLÁS 
 

A/4: 15Ft;  
A/3: 30Ft 
 

NYOMTATÁS 
 
 
 
 
 
 

Ff – szöveg: 20 Ft 
Színes betűs szöveg: 30-50Ft 
1db kép: 100 Ft / szöveg közben lévő 
kép / 
 
 
 
Fényképnyomtatás, sokszorosítás nem 
lehetséges. 
 
 
 
 
 

KÖNYVTÁRKÖZI KÖLCSÖNZÉS 
                       
 

Postaköltség 

ELVESZTETT OLVASÓJEGY 
PÓTLÁSA 
 
 

100 Ft/darab 
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Horinka László polgármester: felteszi szavazásra, hogy a polgármesteri 
hatáskörbe kerüljön a tornacsarnok, tornaterem, kisterem és aula bérleti díja. a 
jegyző készítse elő a rendelettervezetet.  
 
A Képviselő-testület  10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi…… 
 

222/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ úgy határoz, hogy a közoktatási intézmények szolgáltatásaiért fizetendő  
díjak meghatározását a Polgármester hatáskörébe kívánja átruházni, és ezért a 
decemberi testületi ülésre a hatáskör átruházásról a közművelődési rendelet 
módosításának előkészítésére kéri fel a Jegyzőt. 
 
Határidő: 2009. december 16.   Felelős: Dr. Illés Zsuzsanna 
           mb. jegyző 
 
 
12/ NAPIRENDI PONT: 
Településőr pályázat benyújtásáról döntés 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Az előterjesztést mindenki megkapta, tehát az 
Igazságügyi és Rendészeti Minisztérium tett közzé felhívást a településőr 
támogatására. Lehet beadni úgy, hogy akik közterület-felügyelővel rendelkező 
települések, mint Sülysáp is, akik RÁT-osok, ilyenkor 80 eFt támogatást 
nyújtanak, illetve aki nem jogosult a RÁT-ra ott is adnak egyszeri 80 eFt 
támogatást, illetve a minimálbért és annak járulékait havonta.  
Meg lett vizsgálva és olyan, aki a RÁT-on van, olyan személy nincs, azért 
született így a határozati javaslat, hogy kettő személyre lehet pályázni, és 
akiknek a bérét is fizetné  a Minisztérium. A településőr előírása a 8 általános 
iskolai végzettség, illetve vagyonőri képzettség, de semmiféle jogosultsága nincs 
a településőrnek, azért van, hogy a közterület-felügyelővel együtt működjön, 
együtt dolgozhatnak. Fontos, hogy a rendőrséggel együtt kell működniük a 
településőröknek. Hogy meddig nyújtják ezt a támogatást, nem tudjuk. Ami 
rövid határidő, hogy a  minisztériumi aláírás után 10 napon belül fel kell venni a 
településőrt. Javasolom, hogy legyen meghirdetve a faluban, akinek ilyen 
végzettsége van, jelentkezzen, és az alapján, ha nyer az önkormányzat, 
kiválasztásra kerülnének a településőrök. 
 
Kecser István: A TFKB is tárgyalta és támogatjuk, de felvetődött a közvetlen 
irányítás kérdése, úgy tűnik, mintha a rendőrség alá lenne rendelve, mi pedig 
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szívesebben vennénk, ha az önkormányzat irányítása alá tartoznának. Mennyire 
merevek az alkalmazási szabályok? 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző: Szentmártonkátán már van egy településőr, és 
a Nagykátai Rendőrkapitánysághoz tartozunk, nem szólnak bele a településőr 
munkájába, a körzeti megbízottal kapcsolatban vannak, együttműködnek. 
 
Szücsi Csaba települési képviselő az ülésre megérkezett 
20 óra 34 perckor! 
 
Lányi György: Szeretném megkérdezni, hogy mi lesz akkor, ha a minisztérium 
nem támogatja ezeket a személyeket? 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Itt végkielégítés nem jár, határozott időre kell 
felvenni őket. Hogy jövőre mi lesz, bizonytalan az egész. Javasolom be adni  a 
pályázatot, ingyen fizetik a munkabérét, és nem utolsó sorban munkahelyet 
teremt. 
 
Farkas Gáborné: Ha kötnek szerződést mi az az időszak, amennyit 
garantálnak? 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Ha 2010-ben adják be, akkor egy évig, 
december 31-ig.  
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

223/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta az Igazságügyi és Rendészeti Misztérium a közterület-
felügyelői létszám megerősítése érdekében a „településőr” pályázati felhívását. 
Az önkormányzat kettő fő „településőr” alkalmazására, nem közcélú munka 
keretében pályázatot nyújt be. 
2./ Felkéri a polgármestert a pályázat benyújtására és felhatalmazza a támogatási 
megállapodás aláírására.    
 
Határidő: azonnal                Felelős: Horinka László       
                                 polgármester 
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13./ NAPIRENDI PONT: 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság beszámolója 
 
Csanádi Gábor, a bizottság elnöke: Ami a bizottsági ülésen elhangzott, hogy a 
következő évre már 11 ülést tervezünk annyiban módosult 10-re, hogy jövő 
októberben választás lesz, és abban a hónapban a pénzügyi bizottság nem 
ülésezik, mert nincs is.  
 
Horinka László polgármester : Köszönjük a bizottság munkáját, és a 
beszámolót elfogadásra javasolom 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

224/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkájáról szóló beszámolót, 
melyet elfogad. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Csanádi Gábor 
         a bizottság elnöke 
 
 
14./ NAPIRENDI PONT: 
Egészségügyi és Szociális Bizottság munkájáról 
beszámoló 
 
Dr. Papp Ágostonné, a bizottság elnöke : A beszámolóval kapcsolatban nincs 
szóbeli kiegészítésem 
 
Horinka László polgármester: Megköszönve a munkájukat javasolom 
elfogadásra a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
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225/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális  Bizottság munkájáról szóló 
beszámolót, melyet elfogad. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Dr. Papp Ágostonné 
               a bizottság elnöke 
 
15./ NAPIRENDI PONT: 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
munkájáról beszámoló 
 
Kecser: István, a bizottság elnöke: A beszámolóval kapcsolatban nincs szóbeli 
kiegészítésem. 
 
Horinka László polgármester: Megköszönve a munkájukat javasolom 
elfogadásra a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

226/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Településfejlesztési és Környezetvédelmi  Bizottság munkájáról 
szóló beszámolót, melyet elfogad. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Kecser István 
           a bizottság elnöke 
 
16./ NAPIRENDI PONT: 
Közvilágítási lámpák felszerelése 
 
Horinka László polgármester: Két helyszínről van szó, egyik az épülő KRESZ 
park és a megépült játszótér között kellene egy lámpaoszlopot elhelyezni, amely 
mindkét részt megvilágítja. Az Új utcaival kapcsolatban a bizottságok úgy 
foglaltak állást, hogy nem támogatják. A Csokonai utcait viszont igen, Csokonai 
u. –Gárdonyi u. –Táncsics u. által határolt részt. 
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Katus Norbert: Az lenne a kérdésem, hogy a lámpa majd a teljes KRESZ 
parkot meg fogja világítani?  
 
Horinka László polgármester: Attól függ, hogy milyen erős lámpát teszünk 
fel. Két lámpa lesz. 
A bizottságok faoszlopos megoldást javasolnak, mert már van olyan oszlop azon 
a részen felállítva.  
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

227/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1.)  a képviselő testület hozzájárul a közvilágítás 1db fa villanyoszloppal és 

két lámpatesttel történő bővítéséhez a Sülysáp, 4550/74-es helyrajzi 
számú ingatlanon, az előterjesztésben szereplő összegért. 

2.) A költséget a költségvetésben az általános gazdálkodási tartalékalap 
terhére biztosítja. 

3.) Felkérik a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:azonnal     Felelős: Horinka László 
            polgármester 
 
Horinka László polgármester: Az Új utcai közvilágítási lámpa felszerelésével 
kapcsolatban a bizottságok azt javasolták, hogy ezt a kérelmet ne támogassuk. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

228/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1.)  A képviselő testület nem járul hozzá a közvilágítás egy lámpatesttel 

történő bővítéséhez az Új u. 19. szám előtti 53. számú közvilágítási 
oszlopon. 

2.) Felkérik a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:azonnal     Felelős: Horinka László 
            polgármester 
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17./ NAPIRENDI PONT: 
DESIGN Bt. tervezési ajánlata 
 
Horinka László polgármester: A 3. halastó után van egy rész, ami Natura 2000 
terület, az arra járó gazdák megépítettek egy utat, hulladékokból. Egy 
jóakarójuk szólt a természetvédőknek, akik kimentek megnézni. Ebben a 
dologban a Benkó Laci, Kocsis Tomi, Hornik Béla is érintett. A büntetést 
egyenlőre elkerültük, de köteleztek minket, hogy terveztessük meg és hozzuk 
helyre. A tervezésre egy pályázat érkezett.  
A bizottságok azt a javaslatot tették, ha az érintettek az összes felmerülő 
költséget vállalnak. Kocsis Tomi esélyét sem látja ennek. 
Határozati javaslat: A testület abban az esetben vállalja a tervezési költségeket, 
ha utólagosan azt az érintettek megtérítik az Önkormányzatnak. 
Katus Norbert: Ha nem szórták volna le azt a törmeléket akkor minket 
megbüntettek volna? 
Horinka László polgármester: Azt nem mondtam, hogy egy átereszt is 
beraktak, hogy a patakon át tudjanak menni. A természetvédők arra 
hivatkoznak, hogy a mocsarat lecsapoljuk. 
Farkas Gáborné: Arról van szó, hogy valaki csinált valamit és ezért minket 
büntetnek meg? Nem lehetne rávilágítani az érintetteknek arra, hogy mi mint a 
tulajdonos továbbhárítjuk a ránk kirótt büntetést, ezzel inspiráljuk őket. 
Választhatnak, hogy büntetést fizetnek vagy visszaállítják az eredeti állapotot. 
Nem veszítjük-e el a lehetőségét a költségek továbbhárításának, ha nem 
csillantjuk meg a lehetőséget a büntethetőségre. 
Kecser István: Praktikusan az a legjobb megoldás, hogy a hatóságoknak 
felajánljuk, hogy visszaállítjuk az eredeti állapotot. 
Lányi György: Szerintem a „b” javaslatot fogadjuk el, állítsák vissza az eredeti 
állapotot. 
Horinka László polgármester: A „b” határozat meghozásától az alap probléma 
még nem oldódik meg. Nem csak pénzről, hanem környezet szennyezésről is 
beszélünk, ha kb. 18 km-es kerülőre kényszerítjük a munkagépeket. 
Lányi György: A gáton miért nem mehet át? 
Horinka László polgármester: Mert ahhoz gáthajtási engedély kell. 
Farkas Gáborné: Szerintem most elég a b-ről dönteni. 
Kecser István: Az az út az érintett terület határán van, nem lehet arrébb hozni. 
Horinka László polgármester: Minden terület védett ott. A b határozatot 
javaslom elfogadásra, a költséget nem vállaljuk. Felteszi szavazásra a javaslatot.  
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A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

229/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ nem javasolja a Sülysáp, 0163 hrsz-ú földút járhatóvá tételére érkezett 
tervezői árajánlat elfogadását, mivel a terület a NATURA 2000. bejegyzése alatt 
áll, és a nagyobb forgalmú út veszélyeztetné az élővilágot.  
Felkérik a Vadásztársaságot, illetve a Földhasználók Egyesületét az út 
helyreállítására, melynek költségeit is nekik kell állni. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal   Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
18./ NAPIRENDI PONT: 
Besnyői dűlő rendbetétele 
Horinka László polgármester: Szerintem a probléma mindenki előtt ismert, 
már tavasszal is beszéltünk róla, van „a” és „b” jelű határozati javaslat. A 
bizottságok álláspontja az, hogy nem javasolják 
Süliné Kovács Erzsébet helyi lakos: 2008. június 6-án döntött ugyanez a 
testület, hogy zúzott kövekkel ellátják az utat. Ezt elmondtam a 
közmeghallgatáson, nem lehet sem gyalog, sem babakocsival közlekedni. Az 
idősebbeknek is nagy gondot okoz a közlekedés. Az árakról beszéltem a Nagy 
Ferivel. A Faluszolga kijött és ároknak nevezett csíkot húzott, olyat, amilyet a 
gyerekek húznak a sarkukkal. 
Nagyon szeretném, ha eljönnének, és a helyszínen megbeszélnénk. A kő és a 
gréderezés kerül ilyen sokba? 
Horinka László polgármester: Kb. 250 köbméternyi követ kell oda szállítani, 
pénzbe kerül a gréderezés, és a hengerelés is. 
Süliné Kovács Erzsébet: Akkor meddig járjunk sárban. 
Horinka László polgármester: A Kókai út sem lett kővel borítva, és senki nem 
panaszkodik. 
Süliné Kovács Erzsébet: Az interneten mindig írogatunk, folyamatosan 
hitegetnek minket másfél éve. Nem jártam a Kókai úton, de felénk nem lehet 
közlekedni. 
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Katus Norbert: Az önkormányzati határozat nem beszél apró kövekről, csak a 
meglévő kőanyagról, akkor sem, és azóta sem rendelkezünk más kővel mint a 
vasúti kövekkel. 
Horinka László polgármester: A Bizottságok által tett javaslatról szavazzunk, 
felteszi szavazásra.  
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

230/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Besnyői dűlő kiékelő rétegének elkészítéséhez szükséges pénzügyi forrást 
nem biztosítja. 
2./ felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
 
Határidő: 2009. november 30. Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
19./ NAPIRENDI PONT: 
Monor Város Önkormányzat Hivatásos Tűzoltó-
parancsnokság támogatási kérelme 
 
Horinka László polgármester: Támogatási kérelmet küldtek, mégpedig egy 
teljesen általános támogatási kérelemmel kerestek meg bennünket a 
működésükhöz elengedhetetlen forrásokat szeretnék biztosítani, illetve ehhez 
segítséget kérni. A pénzügyi bizottság 4 igennel nem támogatta. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző : Véleményem szerint nagyon általános a 
megfogalmazás 
 
Horinka László polgármester : Ha a tűzoltóságot szeretnénk támogatni, akkor 
a helyiekre is nagyon ráférne a támogatás. Lenne hova tennünk a tűzvédelemre 
szánt forintjainkat. Nagyon sajnáljuk a Monori Tűzoltó-parancsnokságot, de 
nem tudjuk őket támogatni.  
Szücsi Csaba: Én biztos másként állnék hozzá, ha meg lenne jelölve egy cél.  
 
Kiss Tamás: Sok esetben a monori tűzoltók előbb kivonulnak, mint a 
nagykátaiak. Ez az egy, ami miatt át kellene gondolni ezt a kérelmet.  
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Horinka László polgármester : felteszi szavazásra, a támogatás elutasítását a 
jelenlegi lehetőségeik miatt. 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

231/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta Monor Város Önkormányzat Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
támogatási kérelmét, és úgy dönt, hogy jelenlegi anyagi lehetősége miatt a 
kérelmet nem támogatja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
  
Határidő: azonnal                Felelős: Horinka László       
                                polgármester 
 
 
20./ NAPIRENDI PONT: 
Csanádi Árpád Általános Iskola, Középiskola és 
Pedagógiai Intézet Fiúcsapata kérelme 
  
Horinka László polgármester: Ebbe az iskolába jár a Lövölde utcából a 
Dobosné Erzsike fia.  A pénzügyi bizottság javaslata az volt, hogy ne 
támogassuk. Felteszi szavazásra a bizottság javaslatát.  
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

232/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a Csanádi Árpád Általános Iskola, Középiskola és Pedagógiai 
Intézet fiú kézilabda csapata kérelmét, és  jelenlegi anyagi lehetősége miatt nem 
támogatja a kézilabda csapatot.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
  
Határidő: azonnal                Felelős: Horinka László       
                              polgármester 
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21./ NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
2009. évi munkatervének módosítása 
 
Horinka László polgármester: A decemberi ülésünk ütközik a 
szentmártonkátai ülés időpontjával, ezért december 16. napjára hozzuk előre az 
ülésünket. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

233/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a Képviselő-testület 263/2008. számú határozatát, mely a 2009. évi 
munkatervét tartalmazza az alábbiak szerint módosítja:  
A Képviselő-testület ülésének  2009. december 17-i (csütörtök) időpontját 2009. 
december 16-ra  (szerda) módosítja.  A napirend az alábbiakkal kiegészül: 
Jegyző megválasztásáról döntés.        
A munkaterv többi része változatlan marad.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
  
Határidő: azonnal                  Felelős: Horinka László       
                                  polgármester 
 
22./ NAPIRENDI PONT: 
A Képviselő-testület 2010. évi munkatervének 
megtárgyalása, elfogadása 
 
Horinka László polgármester: Belekerült néhány új napirend is, mint pld. a 
közfoglalkoztatási terv elfogadása. Felteszi szavazásra a határozati javaslat 
elfogadását.   
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

234/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./  elfogadja a Képviselő-testület 2010. évi munkatervét, mely a határozat 
mellékletét képezi. 
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2./ felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 2009. november 23.   Felelős:  Horinka László 
               polgármester 
 
 
23./ NAPIRENDI PONT: 
Választható béren kívüli javadalmazási rendszer 2010. 
 
Horinka László polgármester : Két évvel ezelőtt bevezettük a cafeteria 
rendszert, amibe most elég csúnyán belenyúlt a törvényhozás. Az internet 
használat továbbra is 0 %-os adókulcsos, de e legtöbb 25 %-os. Az előterjesztett 
javaslat arra vonatkozik, hogy a rendszer fenntartását tartsuk azzal, hogy a 
keretösszeg marad és ebből kell viselni az esetleges adót is.  
A pénzügyi bizottság ülése előtt jelent meg egy jogszabály módosítás, a 
Köztisztviselői Törvény módosult annyiban, hogy köztisztviselők számára a 
törvény kötelezővé teszi a cafeteria adományozását minimálisan 193.250 Ft 
összegben, ami kötelező. A közalkalmazottakra mondhatunk mást vagy 
egységesen nyújtjuk ezt. 
További változás, hogy a köztisztviselőknél a ruhapénz megszűnik.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: A köztisztviselőknél alanyi jogon ezt meg kell 
adni, ezt javasolta a bizottság ez a minimális összeg. Közalkalmazottaknál pedig 
180 eFt-ot javasoltak 4 igennel. Így a köztisztviselők rosszabbul járnak a tavalyi 
évhez képest, hiszen munkaruha juttatásban jövő évtől nem részesülnek. 
 
Farkas Gáborné: Véleményem szerint a ruhapénzt illene beépíteni, az adóteher 
miatt gesztusértékű lenne, ha még rá raknánk.  
 
Csanádi Gábor: Nem tudok erre semmilyen keretet találni. 23 köztisztviselőről 
beszélünk.  
 
Horinka László polgármester: Én azt javasolom, hogy ne legyen különbség, 
hanem egységes legyen  200 eFt a jövő évi cafeteria, és ne legyen a 
közalkalmazottaknál ruhapénz. Tehát 200 eFt bruttó keretösszeg, akár 
köztisztviselő, akár közalkalmazott, kérdezem, hogy ez így elfogadható-e? 
Felteszi szavazásra a javaslatát.  
 
A Képviselő-testület 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

235/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ 2010. évben az Önkormányzat által fenntartott intézményekben a 2007-ben 
bevezetett Cafeteria rendszert évi 200.000.- Ft/fő ,azaz kettőszázezer forint / fő 
(teljes munkaidőre számítva) keretösszeggel működteti tovább 
2./ Megállapítja, hogy a keretösszegen belül a dolgozó a választható juttatások 
közül szabadon választhat, azonban a 2010.01.01-től hatályos adószabályok 
szerint a juttatást terhelő adó is a keretösszeget terheli. A költséget a jövő évi 
költségvetésében betervezi. 
3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

 
Határidő:  2010.január 01. – 2010. december 31.                     
Felelős:   Horinka László 

               polgármester 
 
24./ NAPIRENDI PONT: 
Év végi jutalmazási keret meghatározása 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést én írtam a Lukács képviselő úr 
többször elmondta, hogy a feladatfinanszírozási rendszerrel több pénzt 
takarítottunk meg, a másik oldalon pedig a hivatal részéről több pályázati forrást 
nyertünk, ezzel kapcsolatban akár a pénzügy, akár a pályázatokkal foglalkozó 
kolléga, akár a műszak, de szinte minden terület érintett, és nagyon sok munka 
van részükről. Többen költségcsökkentési feladatot hajtottunk végre. Ezeknek a 
dolgoknak a fényében javasoltam, hogy a még idén nyújtható béren kívüli 
jutalmazás mellett nyújtható 20 eFt összeget határoztam meg, a leírt módon 
osszuk el. Ez lehet akár ajándékutalvány is. 
 
Csanádi Gábor: A pénzügyi bizottság nem javasolta az idei jutalmazást külön 
hangsúlyozva azt, hogy megköszönjük a közalkalmazottaknak, 
köztisztviselőknek az egész évben végzett munkáját, ebben az országban 
mindenkinek nehéz. Hangsúlyozom, hogy nem azért nem javasoljuk, mert nem 
érdemlik meg, de a pénzügyi helyzetünk ezt nem teszi lehetővé.  
 
Cseri Péter alpolgármester: A bizottság elnökének az a feladata, hogy 
megtartsa az önkormányzat pénzét, de én mégis támogatnám a Polgármester Úr 
javaslatát. Abban is igaza van az Elnök Úrnak, hogy nem könnyű időket élünk, 
viszont nem kis pénzmennyiséget nyert az Önkormányzat a hároméves 
időszakban. Ez a 20 eFt nem egy égbekiáltóan magas összeg, hogy ne tudná 
képviselni az önkormányzat részéről a jó szándékot, amivel elismerjük az 
önkormányzat dolgozóinak a munkáját. Ilyen szempontból is vizsgáljátok meg a 
javaslatot. 
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Horinka László polgármester: Csanádi Gábornak mondom, hogy az idei évhez 
viszonyítva 2 millió forinttal kevesebb lesz a kiadásunk. 
 
Csanádi Gábor: Én értem, de megjelent egy plusz kötelezettség. Számszakilag 
eltűntek kiadási tételek, de valahol mégis megtakarítás, de ha a rendszerbe 
beiktatunk egy kompenzációt, akkor is plusz kiadásként jelentkezik. 
 
Horinka László polgármester : Ha a törvényt nézzük még kevesebbet adunk, 
mint eddig.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Számszakilag még jobban vagyunk mint előző 
évben. 
 
Kecser István:  Koncepcióban, gondolkodásmódban kellene váltanunk. Én 
nyugodt szívvel megszavaznám a 20 eFt-ot.  
 
Katus Norbert: Ha megnézzük akár még a kötvényfelhasználást is, a jelentős 
tétel az ingatlan. Egy csomó olyan dolgot tettünk, aminek most még nincs 
haszna. Ésszel kell gazdálkodni. 
 
Csanádi Gábor: Én sem vagyok híve a megszorításoknak. A kötvényekről 
annyit, hogy  számszakilag együtt kezeljük a költségvetéssel, azt különítsük el. 
Attól félek, hogy a saját bevételeink nagyon csúnyán csökkennek. Arra nem fog 
pénzünk maradni a jövő év második felére, hogy a kötvény nélkül biztosítsuk a 
pályázatokhoz az önerőt, a mozgásterünk drasztikusan fog beszűkülni. Nincs 
csődközeli állapot.  
 
Lukács István : A háromnegyedéves beszámoló szöveges részében a 
Polgármester azt írja, hogy pénzmaradvány nélküli bevételek 88 %-a teljesül. 
Meg tudsz-e nyugtatni abban, hogy emellett sem lépjük túl, ha igen, akkor 
örömmel megszavazom a jutalmat.  
 
Horinka László polgármester: Ez egy háromnegyedéves beszámoló. Ha ez 
érdemben nem emelkedett azóta, akkor azt mondom, hogy simán tartható, de 
nem várd tőlem, hogy ígéretet tegyek. A cél az, hogy ne lépjük túl, be fogjuk 
tartani.  
 
Csanádi Gábor: Ezt a 26 millió forintos áfa-növekedést ki kell iktatni a 
rendszerből, mert január, február után már nem tudunk vele mit kezdeni.  
 
Horinka László polgármester: A kiadási oldalon azt mutatja a beszámoló, 
hogy 92 %-os a teljesítés. A hiányzó 8 % 107 millió, amibe nem fér bele a két 
havi bér.  
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Én fenntartom az eredeti javaslatomat a pénzügyi bizottság 2 igen és 2 nem 
szavazati aránnyal szavazott. Az egyik nem szavazó később visszavonta 
szavazatát, ami már nem oszt, nem szoroz a történetben.  
 
Annyiban szeretném módosítani, hogy a 3. alpontja hogy megbízza a 
polgármestert, alpolgármestert és a bizottságok elnökeit, hogy döntsenek a 
differenciálásról, azért ne beszéljünk ad-hoc bizottságról, mert ott nem lehet tag 
a polgármester, stb. ezért ezeket a személyeket bízza meg. 
Felteszi a határozati javaslatot a módosítással együtt elfogadásra.  
 
A Képviselő-testület 10 igen,  2 nem, 10 igen szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

236/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./az önkormányzat és intézményei dolgozói részére  20.000.- Ft/fő (azaz 
húszezer forint/fő) keretösszegű jutalmazásról dönt, amely összeget a 
költségvetésben biztosít. 
2./ A jutalmat adómentes béren kívüli juttatás formájában nyújtja. 
3./ Megbízza a polgármestert, alpolgármestert és a bizottságok elnökeit, hogy 
döntsenek a differenciálásról. Felhatalmazza az intézmények vezetőit az 
intézményük részére rendelkezésre álló összeg felosztására. 
 
Határidő: 2009. december 20.         Felelős: Horinka László  

          polgármester 
 
Cseri Péter alpolgármester: Gondoljuk át  a Polgármester ez alkalommal 
történő jutalmazását, ez alatt a három év alatt sikerült 390 mFt-ot nyerni a 
településnek pályázatok útján, ez nagyon szép. Az előző gondolatmenetet 
folytatva méltánytalan lenne, ha a Polgármester teljesítményét nem ismernénk 
el, ezért javasolom, hogy jutalmazzuk meg annak arányában, amilyen arányban 
sikerült a településnek pénz szerezni. 390 milliót nyert a település, ezért adjuk 
neki az ezredrészét 390 eFt-ot a cafeterián belül. Az előző testület is hasonló 
időszakban jutalmazta meg az előző polgármestert. Gondoljatok arra, hogy 
jövőre ilyenkor már nem tehetjük meg. Javasolom, hogy 390 eFt-os jutalmat 
utaljunk ki a cafeteria rendszerben.  
Polgármester Úr kizárásával bocsátom szavazásra a javaslatot. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző:  ismerteti az önkormányzati törvény előírását, 
mely szerint az érintett a képviselő, köteles bejelenteni a vele szemben fennálló 
összeférhetetlenséget, erről minősített szótöbbséggel dönt a testület, hogy 
kizárja-e a szavazásból vagy sem. 



 41

 
Horinka László polgármester bejelenti érintettségét.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Kérem szavazzon, aki egyetért, hogy a 
polgármester kerüljön a szavazásból kizárásra:  
 
A Képviselő-testület  9 igen, 2 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal a Horinka 
László polgármestert kizárta a szavazásból.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Megismétlem a javaslatomat, miszerint 
szavazzunk meg a Polgármester Úr részére 390 eFt-ot a cafeteria keretein belül 
jutalomként. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

237/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ Horinka László polgármester részére 390 eFt (azaz háromszázkilencvenezer 
forint) összeget határoz meg a cafeteria keretein belül jutalomként adományozni. 
2./ Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. december 20.         Felelős: Seprősné Cseri Ágota,  

  a pénzügyi csoport vezetője 
 

25./ NAPIRENDI PONT: 

EGYEBEK: 

Jegyzői pályázat elbírálási módjának meghatározása 

 

Horinka László polgármester: November 30-a a pályázat benyújtásának 
határideje. Nyolc pályázatot nyújtottak be, még kb. 20 pályázatot várok. Át kell 
gondolnunk, hogy hogyan értékeljük a pályázatokat. Az eseti bizottságnak nem 
lehetek tagja. December 7-e hétfő lehetne az a nap, amikor tarthatnánk egy 
rendkívüli ülést, akár délelőtt 10-től, ott kiválaszthatnánk azt a 4-5 személyt, 
akinek a pályázatáról döntünk 16-án. Azonnal is dönthetünk, de szerintem jobb 
átgondolni.  

Kecser István: Nem kell mindenkit meghívni. 
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Lukács István: Előzetesen nézzük át a pályázatokat, nem biztos, hogy 
mindenkit be kell hívni. 

Horinka László polgármester: Át kell vizsgálni a pályázatokat, hogy megfelel-
e minden feltételnek. Kettőt, hármat lehet ezzel a módszerrel kizárni. 

Farkas Gáborné: Annak idején, amikor a művelődési ház vezetőjét válogattuk, 
nagyon jól lehetett alkalmazni az előzetes szűrést. Támogatom a Pityu ötletét. 

Horinka László polgármester: Olvastam már néhány pályázatot, értelmes, 
diplomás emberek, senkinél nem lóg ki a lóláb. Nem akarok rendkívüli 
bizottságot szűrőnek. Nem lehetek a tagja és te sem Péter. 

Arra tettem javaslatot, hogy tartsunk egy rendkívüli ülést 7-én. 

Lukács István: Legyen előbb egy előzetes szűrés a pályázatok alapján. Minden 
képviselő jöjjön. Nagyon ráfáztunk a Faluszolga vezetőjének kiválasztásakor. 
Több szem többet lát. Nem szégyen, ha beismerjük, hogy melléfogunk. 

Horinka László polgármester: Ahhoz is egy testületi kell, hogy ezt az olvasás 
órát megtartsuk. 

Katus Norbert: Miért nem egy meglévő bizottsághoz rendeljük a válogatást? 

Horinka László polgármester: Abban a Ferinek igaza van, hogy ha 25-en 
vannak akkor nem végzünk egy nap alatt. Vagy bizottsági, amiben nem lehetek 
benne, vagy testületi ülés. 

Kecser István: Én azt javasolom, hogy legyen egy rendkívüli bizottság ülés. 

Horinka László polgármester: Legyen rendkívüli, vagy egy meglévő 
bizottság? 

Kecser István: Legyenek önként jelentkező képviselők. 

Horinka László polgármester: Ki akar ebben benne lenni? 

Farkas Gáborné: A meghallgatásukra van határidő? 

Horinka László polgármester: Nincs, csak a döntésre vállaltunk határidőt. 
Létrejön a bizottság, meghallgatja a pályázókat, kiválasztja azokat, akiket 
érdemes a testület elé javasolni, és a 16-i testületi ülés elejére behívjuk a 
kiválasztott jelentkezőket. 

Lukács István: Kérem a jegyzőasszonyt, hogy valami kapaszkodó írjon nekünk, 
hogy milyen szempontokat vegyünk fegyelembe. 
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Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző: a pályázónak önkormányzati területen 
mindenképpen legyen tapasztalata. 

Csanádi Gábor: Azt javaslom, hogy maximum 5 főből álljon a bizottság. 

Horinka László polgármester: A bizottság tagjai: Kecser István, Lukács 
István, Katus Norbert, Farkas Gáborné, Csanádi Gábor. A bizottság elnöke: 
Kecser István: Felteszi szavazásra a javaslatát.  
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

238/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy határoz, hogy a megüresedett jegyzői állásra érkezett pályázatok előzetes 
véleményezésére ideiglenes bizottságot hoz létre. 
A bizottság elnöke: Kecser István 
A bizottság tagjai: Lukács István, Farkas Gáborné, Katus Norbert és Csanádi 
Gábor. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. december 7.  Felelős: Horinka László polgármester 
      Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző 
                                                             Bizottság tagjai, elnöke 
 
Kiss Tamás és Csanádi Gábor települési képviselők az ülésről távoztak. 
 
Horinka László polgármester: Több hozzászólás, észrevétel nem lévén 
ezennel a nyílt ülést berekesztem és áttérhetünk a zárt ülés napirendi pontjának 
megtárgyalására. Zárt ülést rendelek el. 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.  

Horinka László polgármester: Nyílt ülést rendelek el és nyílt ülésen 
kihirdetem a zárt ülésen hozott közérdekű határozatot.  
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, egyhangú szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

239/2009. (XI.23.) sz. önkormányzati határozat: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elhatározza, hogy:  

1./ A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz havi 

50.000,-Ft támogatási keretet ítél meg a pályázók között. 

2./ A benyújtott 14 db pályázatot elbírálta és a következő döntést hozza:  

 

„A” típusú:  

Jámbor Zsolt Gábor Sülysáp, Béke u. 53.        2.000,-Ft  

Horváth Viktor Sülysáp, Kossuth L. u. 52.        2.000,-Ft  

Horváth Csaba Sülysáp, Kossuth L. u. 52.     2.000.-Ft     

Papp Imre Sülysáp, Kossuth L. u. 162.         4.000,-Ft  

Szabó Nikoletta Sülysáp, Magdolna u. 39.        2.000,-Ft  

Kunosné Varga Beáta Sülysáp, Lövölde u. 27/a.      7.000.-Ft 

Szabó Gergely Sülysáp, Dózsa Gy. u. 169.               10.000,-Ft  

Rafael Zoltán Sülysáp, Hunyadi u. 57.         3.000,-Ft  

Hornyák Rebeka Sülysáp, Dózsa Gy. u. 7.         3.000,-Ft  

Deák Krisztina Sülysáp, Magdolna u. 53.         2.000,-Ft  

Szénási Zsuzsanna Sülysáp, Állomás u. 23.         5.000,-Ft  

Petrik Barbara Sülysáp, Balassi Bálint u. 21.        3.000,-Ft  

 

 

„B” típusú: 

Makádi Rita Sülysáp, Magdolna u. 53.              2.000,-Ft  

Szénási László Benjámin Sülysáp, Állomás u. 23.        3.000,-Ft 

 
Felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal       Felelős: Horinka László polgármester  
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a polgármester megköszöni a részvételt és 
az ülést bezárja.  
 
                                                              Kmf. 
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  Dr. Illés Zsuzsanna                 Horinka László 
      mb.jegyző                    polgármester 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Kecser István 
települési képviselő 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   


